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Мосейчук побывала в больнице Мечникова -
Рыженко рассказал о самой тяжелой травме для
военных

unian.net/society/moseychuk-pobyvala-v-bolnice-mechnikova-ryzhenko-rasskazal-o-samoy-tyazheloy-travme-dlya-
voennyh-video-novosti-dnepra-12288324.html
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2. ›
3. Ukrajina

číst v ukrajinštině

Každý obyvatel Krivoj Rogu musí snížit spotřebu vody o 40 % –
starosta

Jinak může za měsíc zůstat 70 % města bez vody.

Obyvatelé Krivoj Rog byli vyzváni, aby šetřili vodou / foto
ua.depositphotos.com

Kvůli výbuchu vodní elektrárny Kakhovskaya musí každý obyvatel
Krivoj Rogu snížit spotřebu vody o 40%.

https://www.unian.net/society/moseychuk-pobyvala-v-bolnice-mechnikova-ryzhenko-rasskazal-o-samoy-tyazheloy-travme-dlya-voennyh-video-novosti-dnepra-12288324.html
https://www.unian.net/detail/all_news
https://www.unian.net/society
https://www.unian.ua/society/pidriv-kahovskoji-ges-zhiteli-krivogo-rogu-mayut-skorotiti-spozhivannya-vodi-na-40-novini-dnipra-12290019.html
http://ua.depositphotos.com/
https://www.unian.net/war/v-krivom-roge-ocheredi-za-pitevoy-vodoy-iz-za-deficita-foto-novosti-dnepra-12284010.html


2/6

Oznámil to náčelník vojenské správy Krivoj Rog Alexander Vilkul na
svém kanálu Telegram . "Podle Ukrhydroenergo je dnes hladina
nádrže Kakhovka v Nikopolské oblasti již 9,35 metru, zatímco norma
je 16,8 metru. Hladina vody klesla za den o více než metr a od
výbuchu - o více než 7 metrů. Voda ustoupila stovky metrů od
pobřeží,“ řekl.

Podle Vilkula byly v okrese Nikopol zastaveny dodávky vody v
Pokrovu, Marganets, části komunity Pokrovskaja, Tomakovské,
Mirovské a Krasnogrigoryevské TG. "Ve čtvrtek v 03:20 klesla
hladina pod náš odběr vody. To znamená, že voda Kakhovskaya
přestala téct do naší nádrže Južnoje - současný systém čerpání
vody z nádrže Kakhovskoye do Južnoje, ze kterého je voda
dodávána do 70 % město se stalo nemožným,“ poznamenal.

Starosta poznamenal, že díky přípravám na takovou situaci byla
voda do nádrží Južnoje a Karachunovskoje načerpána na maximální
hladinu. "Nyní Gorvodokanal skutečně funguje normálně a ve městě
je voda, kvalita je pod kontrolou. Plán byl okamžitě uveden v
platnost, včetně technických a organizačních opatření. A máme
časovou rezervu - asi měsíc, pokud bez úspor a zhruba měsíc a půl
– pokud s úsporami,“ dodal

"To je případ, kdy vývoj situace záleží opravdu na každém z vás.
První možností je nešetřit a za měsíc zůstává 70 % města bez vody.
Druhá možnost je ušetřit a získat čas na realizaci nezbytnou práci.
Nejsou žádné jiné možnosti,“ řekl Vilkul.

Poznamenal, že průmyslové podniky omezily spotřebu na minimum,
ve vesnicích poblíž města, kam vodu dodává Krivbassvodokanal, se
voda dodává 4 hodiny denně. "Hlavním spotřebitelem vody jsou ale
obyvatelé města. A pro všechny je velmi důležité snížit spotřebu
vody o 40 %. To by měl dělat každý," zdůraznil.

https://t.me/vilkul/3554
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Podkopání vodní elektrárny Kakhovskaya Rusy - objevuje se stále
více důkazů

Podkopání vodní elektrárny Kakhovskaya Rusy - existuje stále více
důkazů

Podkopání vodní elektrárny Kakhovskaya: důsledky pro Krivoj
Rog

Připomeňme, že 6. června ruští útočníci vyhodili do vzduchu vodní
elektrárnu Kakhovskaya na území Chersonské oblasti.

Bezprostředně poté úřady Krivoj Rogu ohlásily mimořádné jednání,
Vilkul psal o velmi obtížné situaci . Následně bylo používání vody ve
městě omezeno , objevila se grafika.

Dne 8. června prezident Ukrajiny Volodymyr Zelenskyj navštívil
Dněpropetrovskou oblast a uspořádal schůzku o  realizaci hlavních
projektů vodovodů , které by měly nahradit ty staré.

Také by vás mohly zajímat novinky:

Pomozte projektupodpoř nás
1. zprávy
2. ›

https://www.unian.net/war/novosti-krivogo-roga-iz-za-podryva-rossiyanami-kahovskoy-ges-ochen-slozhnaya-situaciya-s-vodosnabzheniem-novosti-dnepra-12283350.html
https://www.unian.net/society/podryv-kahovskoy-ges-situaciya-v-krivom-roge-ochen-slozhnaya-novosti-dnepra-12283518.html
https://www.unian.net/society/zelenskiy-v-krivom-roge-provel-soveshchanie-po-vodoobespecheniyu-dnepropetrovskoy-oblasti-novosti-dnepra-12286935.html
https://donate.unian.net/
https://www.unian.net/detail/all_news
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3. Ukrajina

číst v ukrajinštině

Moseychuk navštívil nemocnici Mečnikov: vedoucí lékař hovořil o
nejtěžším zranění pro armádu (video)

V Mečnikovově nemocnici lékaři denně svádějí nerovný boj se smrtí
a zachraňují vojáky i civilisty.

Ryzhenko řekl, jaká zranění bojovníci zažívají nejtěžší / snímek obrazovky

Moderátorka Natalya Moseychuk navštívila nemocnici Mečnikov v
Dněpru a od vedoucího lékaře zdravotnického zařízení Serhije
Ryženka se dozvěděla o jednom z nejtěžších zranění ukrajinské
armády.

Zápletka o Mečnikovově nemocnici byla vydána 9. června na
televizním kanálu "1 + 1 Ukrajina", byla to premiéra autorského
projektu moderátora s názvem "Moseychuk +". Epizodu lze
zhlédnout na kanálu YouTube Natalie Moseychuk a na televizní
platformě Kyivstar.

https://www.unian.net/society
https://www.unian.ua/society/moseychuk-pobuvala-u-likarni-mechnikova-rizhenko-rozpoviv-pro-nayvazhchu-travmu-dlya-viyskovih-video-novini-dnipra-12288327.html
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Vedoucí lékař nemocnice Mečnikov Sergej Ryženko uvedl, že ve
srovnání s rokem 2014 se povaha vojenských zranění výrazně
změnila.

"Раньше было около 20-30% пулевых ранений - это близкое
столкновение. Сейчас же наблюдается лишь 1-2% пулевых
ранений. Артиллерия является основным источником
повреждений, которые обычно являются осколочными. Они
более сложные, потому что траектории и масса различаются.
Сейчас мы видим значительный рост случаев ранений
конечностей как нижних, так и верхних. Я знаю, что если бы не
шлемы и бронежилеты, которые эффективно защищают, трудно
сказать, чего было бы больше - ранений или смертей", - отметил
легендарный врач.

По его словам, многим бойцам приходится ампутировать
конечности, на это они реагируют по-разному. Но это еще не
самый страшный диагноз. Труднее всего военные переживают
потерю зрения.

"Особенно тяжело, когда теряют зрение. Когда тьма и он
говорит: "Я никогда не буду видеть?". Конечность - как-то это
проходит нормально. Они все понимают, что можно поставить
протез самый современный, и будут ходить", - признается
Рыженко.

По его словам, медики больницы стараются даже в самых
сложных случаях сохранить конечности раненым.
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Watch Video At: https://youtu.be/O-7TTpVlCzQ

"Мосейчук+" - что это за проект

Напоминаем, в авторском шоу " Мосейчук+" ведущая вместе с
героями программы ищет ответы на вопросы, которые волнуют
всех украинцев. "Мосейчук+" - это проект о новых героях, новом
мире и новых нас.

Вас также могут заинтересовать новости:

Врач рассказал о состоянии "самой тяжелой" пострадавшей
от удара РФ в Днепре, она потеряла глаз (видео)
"Почти не осталось крови": в Днепре вытащили с того света
тяжелораненого защитника Бахмута

Все новости Украины
Помогите проектуПоддержите нас
Новости партнеров

 
 

https://youtu.be/O-7TTpVlCzQ
https://www.unian.net/society/vrach-rasskazal-o-sostoyanii-samoy-tyazheloy-postradavshey-ot-udara-rf-v-dnepre-ona-poteryala-glaz-video-novosti-dnepra-12111066.html?utm_source=unian&utm_medium=read_more_news&utm_campaign=read_more_news_in_post
https://www.unian.net/society/pochti-ne-ostalos-krovi-v-dnepre-vytashchili-s-togo-sveta-tyazheloranenogo-zashchitnika-bahmuta-12249099.html?utm_source=unian&utm_medium=read_more_news&utm_campaign=read_more_news_in_post
https://www.unian.net/detail/all_news
https://donate.unian.net/

